
Protokoll styrelsemöte 2021-09-08

Styrelsemöte 2021-09-08
Närvarande

Ordförande David Mellqvist Ja Reklamchef Vakant

Stationschef Erika Ansén Ja Marknadschef Agnes Rocksén Ja

Programchef Clara Dahlgren Ja Musikchef Oliver Tommos
Jernberg

Nej

Ekonomichef Nora Bohlin Ja Teknikchef Vakant

Sekreterare Caj Loqvist Ja Rekryteringschef Jonathan Smeds Ja

Adjungerade Närvarande från Ledningsgrupp

Smilla Sandborgh
Pejovic

Ja, lämnar 17:40 Elvira Oberger Nej

Sanna Larsson Ja, lämnar 17:40

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 17:17.

§2 Val av
a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

b) Sekreterare
Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare.
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c) Justerare tillika tidshållare
Mötet väljer Agnes Rocksén som mötets justerare tillika tidshållare.

§3 Adjungeringar
Smilla Sandborgh Pejovic och Sanna Larsson adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§5 Tidigare protokoll
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet
Diskuterade utbildningstillfällen, öppet hus och kick-off. Stationschef är
inröstad som firmatecknare och Swedbank gör ändringen nu.

§7 Meddelanden
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§8 Inval av Redaktör/er
Presentation av redaktörer.

Sanna Larsson har varit mycket aktiv i bland annat sändning och som Stationschef.

Smilla Sandborgh Pejovic har sänt och sänder programmet Inaktuellt.

Mötet beslutar att välja att fylla båda posterna i en omröstning.
Kan mötet besluta att välja Sanna Larsson och Smilla Sandborgh Pejovic som
redaktörer för HT21 - VT22?

Mötet beslutar att välja Sanna Larsson och Smilla Sandborgh Pejovic som redaktörer
för höstterminen 2021 och vårterminen 2022.

§9 Stationschefsformulering
Stationschef får ordet.

Poängen med detta projekt är att uppdatera beslut om utbetalning av lön för
Stationschef då det förra beslutet kom 2011.

Diskussion och tillägg till Stationschefens förslag gällande vilka månader
utbetalning sker, sjukvårdsbidrag och vems ansvar det ligger under.

Förslaget lyder: Stationschef är förtroendevald av föreningens medlemmar.
Stationschef ska få utbetalat motsvarande CSN efter skatt varje månad.
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Utbetalning sker den 25e varje månad, med undantag för juli då stationschef
inte får betalt. Om 25e infaller en helgdag sker betalningen vardagen innan.
Stationschef har även rätt till friskvårdsbidrag på 500 kronor. Styrelsen
ansvarar för att utbetalningen sker.

Mötet beslutar att gå i linje med Stationschefens förslag.

§10 Broschyrer
Rekryteringschef får ordet

Rekryteringsansvarig lyfter hur nya broschyrer skulle bidra till rekryteringen då ett
fysiskt papper eller liknande agerar som en påminnelse för potentiella rekryter.

Programansvarig föreslår att Rekryteringschef och Marknadschef tar fram en
kostnadskalkyl och innehållsförslag.

Det föreslås även att ett ekonomiskt jämförande av visitkort och textbroschyr.

Detta ska följas upp vid nästa styrelsemöte

§11 Kiosken
Ekonomichef får ordet
Vi gör det inte p.g.a moms, säljningsförbud på ekonomikum

Problematiken angående skatt och moms vid bokföring. Samt prissättning i
relation till moms och viljan att hålla ner priset.

Ordförande presenterar att det kan finnas ett problem gällande tillstånd att
sälja i relation till byggnadens ordinarie restaurang.

Stationschef ska fråga byggnadsansvarig tills nästa möte.

§12 Reccemottagningar samt Öppet hus
VG 11/9, VD 13/9 samt ÖG 14/9. Rekryteringschef får ordet angående vilka
datum som fortfarande behövs tas.

Öppet hus var lyckat, många verkade intresserade av sändning och utbildning.
Detta visas även gällande följarantal på instagram och facebook.

På samtliga behövs en ytterligare representant.
11/9 tar Stationschef
13/9 potentiellt Sanna Larsson
14/9 tar Ekonomiansvarig
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§13 SLMPK Spotify
Varför programmen som sänds inte kan lägga upp på Spotify.
Orförande presenterar svaret på varför SLMPK inte kan läggas upp på Spotify.
Det bryter delvis mot ljudbilden då man inte får spara korta sekunder av musik som
indikerar att det är radio och inte podcast.
Det kan även bli problematik gällande ägande och ansvarig utgivare.

§14 Övriga frågor
Stationschef
Nordljud undrar om de fortfarande kan sändas om de inte längre endast
sänder på Studentradion 98,9 plattform.
Mötet anser att de bör ta fram ett förslag som tar hänsyn till ägandeskap och
kravet att de i sådana fall är

Programchef
På grund av att restriktionerna lättas tas frågan om Socialansvarig upp. På
grund av detta vill mötet utlysa denna post. Marknadschef ska göra ett inlägg
om utlysningen av Socialansvarig.
Det vore även trevligt med en sammankomst med alla sändare för att umgås
och tacka av Sanna Larsson.
Uppdatering av styrelse tavlan sker på kick-off

Marknadschef
Intresse för keps, tröja och liknande. Marknadschef ska undersöka kostnad,
intresse (av vilka plagg) och tillvägagångssätt.

Kick-off - vad vill ni prata om? Anordna fester t.ex.
Diskussionsämnen: Brainstorm kring teknik, nå ut till människor för att fylla
styrelseposter, nya lathundar, redaktörernas arbetsbeskrivning, livesända från
andra platser, merch, hur skapar vi mer engagemang, hur samlar vi
stödmedlemmar, relation med Folkuniversitetet,

§15 Nästa möte
Nästa möte är 23/9 klockan 16:15.

§16 Mötets avslutande
Mötet avslutas 18:43

_______________________ _______________________ ______________________
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare
David Mellqvist Caj Loqvist Agnes Rocksén
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